
 

 

 
 

Tom Ford Presents his Autumn/Winter 2016 Men’s and 

Women’s Collections in New York 
 

September 7th, 2016— Tom Ford presented his much anticipated Men’s and 

Women’s Autumn/Winter 2016 Collections in New York City this evening. The 

presentation took place during an intimate dinner in the landmark Seagram 

Building at 99 East 52nd Street. 

 

It is the first event to be held in this iconic, newly acquired space. 

This past February, Tom Ford had announced that he would present his 

collections to coincide with the delivery of the clothes in store, thus closing the 

gap between runway and retail. 

 

The collections will be available in TOM FORD stores and select retailers 

worldwide beginning tomorrow, September 8th. 

 

Saudi Jawahir Trading Ltd 
P.O.Box  1001 
Riyadh 11323 
Saudi Arabia 
+966 11 444 444 0 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 

للنساء و الرجال في نيويورك 6102توم فورد يقدم مجموعة شتاء وخريف   

 

 التً طال انتظارها 2012خرٌف/شتاء مجموعته لتوم فورد قدم المساء هذا  —2012أٌلول  7

 .عشاء حمٌم  فً معلم مبنى سٌجرام خلالمن  العرضجرى تقدٌم  .فً مدٌنة نٌوٌورك للرجال والنساء

 . الجدٌدةالخلابة  ه المساحةد بهذٌعقالذي  من نوعه نه الحدث الأولإ

 تسلٌم الملابسوقت مع  بالتزامن تهالإعلان عن رغبته بتقدٌم مجموعبقام توم فورد  فً فبراٌر الماضً

 .التجزئهوقت بٌع  العرض وت وقبٌن  ةسد الفجوٌقوم ب ذلكوب، للمتاجر

، الثامن من الغدمن  ابتداءا  أنحاء العالم  فروعه فً فً جمٌعمتاحة فورد مجموعات توم ستكون هذا و

 ر.سبتمب
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